
 

 

Bestyrelsesmøde i DBDFS 
 

02.07.24 

 

Tilstede: Ancher, Henrik, Lars, Jens og Nonni 

Afbud: Frank 

Referent: Nonni 

 

Jens bød alle velkommen til bestyrelsesmødet den 2. juli, der er to punkter på dagsorden. 

 

1. Fremtidige aktiviteter for klubben 

Vi er udfordret med skydetider, både sortkrudt og almindelige skytter, da vi er ved at være 

mange som alle skal bruge de samme baner, og vi er blevet tilbud at flytte klubben til 

Brønderslev, hvor vi vil få vores eget baneafsnit og få mulighed for at udvikle klubben, med 

blandt andet klubvåben og afholdelse af flere arrangementer. 

Derfor går vi til afstemning om at flytte klubben til Brønderslev 

Før mødet startede, kontaktede Jens og Lars Frank telefonisk, for at informere om 

ovenstående, da Frank ikke havde mulighed for at deltage på mødet. Frank var åben og 

positiv overfor ideen. 

Afstemningen forløb således at 5 ud af de 5 fremmødte, stemte FOR at flytte klubben. 

Dermed er der fuld enighed fra bestyrelsen og forslaget er enstemmigt vedtaget. 

Efter mødet sendte Jens information ud til alle medlemmer via mail. 

 

 

2. Diverse 

Der var ingen der havde noget til dette punkt. 

 

 

 

 


